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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR  POTOK 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/21-01/16 
URBROJ:  2170/01-09-10-21-10 
Rijeka,  27.05.2021. 
                                    

 
   

 
ZAPISNIK 

S 27. SJEDNICE VMO POTOK 
 

27. sjednica VMO Potok održana je 27.05.2021. (četvrtak) s početkom u 18:00 sati u prostorijama 
MO Potok, M. Butkovića 2. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
-     Zoran Frković, predsjednik VMO 
-     Marsel Gović, član VMO 
-     Alan Šustić, član VMO 
-     Emil Viola, član VMO 
-     Snježana Seršić, tajnica MO 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 
-     Leo Šamanić, zamjenik predsjednika VMO 
   
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio sljedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Rasprava o zahtjevima pristiglim između dvije sjednice. 
2. Izvješće o realiziranim prioritetima u održavanju objekata i uređaja komunalne infrastrukture 

za 2020. godinu. 
3. Razno. 

 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
           
 

AD 1 

 
Predsjednik VMO Zoran Frković informirao je prisutne vijećnike o zahtjevima građana i dopisima 
primljenim između dvije sjednice. 
 
     Zaključak 
 

 Vijeće prihvaća na znanje obavijest Rijeka Prometa o novoj regulaciji prometa u ulici 
Nikole Tesle. Svim vozilima bit će dopušteno skretanje iz Krešimirove ulice u desno 
u ulicu N. Tesle. U smjeru jug-sjever koristit će se krajnji istočni prometni trak, koji je 
do sada bio rezerviran samo za vozila javnog gradskog prijevoza.  Na raskrižju ulica 
N. Tesle i V.  C. Emina, vozila će moći skrenuti u lijevo i nastaviti vožnju u smjeru 
zapada prema Vukovarskoj ulici, odnosno moći će skrenuti u desno u smjeru istoka, 
tj. nastaviti vožnju prema ulici Fiorello la Guardia. Pristup kompleksu „Benčić“ 
omogućit će se u drugoj fazi, tj. nakon stavljanja u funkciju javnog parkirališta unutar 
kompleksa. Izvršit će se naknadna preregulacija prometa kojom će iz ulice N. Tesle 
biti dozvoljeno skretanje u kompleks „Benčić“ iz smjera sjevera i iz smjera juga.    



 2/2 

 
 Vijeće je zaprimilo upit građana o parkiranju za stanare Potoka vezano za uvjete 

parkiranja u kompleksu „Benčiću“, te budućoj alternativnoj lokaciji za parking. Upit 
će se proslijediti Rijeka Plusu. 

 
AD 2 
 
      Zaključak: 
 

 Nakon rasprave Vijeće jednoglasno prihvaća Izvješće o realiziranim komunalnim 
prioritetima MO Potok za 2020. Godinu.  

 
AD 3 
 
Vijeće je raspravljalo o problematici nedostatka parkirnih mjesta na području Potoka i nakon 
rasprave donijelo sljedeći: 
 
      Zaključak: 
 

 Potrebno je uputiti Rijeka Plusu dopis kojim će se tražiti: 
 rok i uvjeti budućeg parkiranja unutar kompleksa „Benčić“ (koliko će biti mjesta za 

stanare s povlaštenim parkirnim kartama), 
 status - javno ili zatvoreno rampom (prijedlog – omogućiti korištenja obje opcije 

mjesečnom pretplatom) 
 ponovit će se zahtjev za povećanje cijene parkiranja na području MO Potok sa sadašnjih 

4 kn na 7 ili 10 po satu 
 zatražit će se informacija o budućoj alternativnoj lokaciji za parking 
 
 
Sjednica je završila u 20:00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 

Zapisničar: Predsjednik VMO Potok: 
 

Snježana Seršić    Zoran Frković 
  


